
Stikkord fra styremøte 
FAGDEKK AS

10 oktober 2022

• Møtet ble avholdt 10 oktober 2022, på Teams

• Frode Kallhovd og Arild Løvstad hadde meldt forfall.

• STIKKORD fra det som ble diskutert og behandlet:

• Administrajonen oppdaterte på status så langt, varekjøpet har økning både på 
beløp og antall dekk.

• Avbud på medlemsreise uten «gyldig» grunn ble diskutert, det ble vedtatt at 
kostnadene i slike tilfeller må dekkes av medlemmet selv.

• Det er fortsatt tilflyt av søknader fra nye medlemmer, både aktuelle og uaktuelle,
disse behandles fortsatt i tråd med etablert praksis.

• Høstkampanjene ble presentert og gjennomgått.

• Styremøter og Generalforsamlinger på Teams har vist seg å være mer effektive og 
betydelig kostnadsbesparende, og Fagdekk er den eneste kjeden som samler 
medlemmene hele tre ganger årlig. Det ble vedtatt at 3 av de 4 styremøtene i 
2023 samt Generalforsamlingen i juni 2023 også skal gjennomføres på Teams.

• Ingen av styremedlemmene hadde andre saker som de ønsket å ta opp.
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